
 NOKTALAMA İŞARETLERİ 

    Duygu ve düşüncelerimizi daha açık ifade etmek, okumayı ve anlamayı kolay- 

laştırmak amacıyla kullandığımız işaretlere noktalama işaretleri denir. Belli başlı 

noktalama işaretleri : Nokta, virgül, soru işareti, ünlem işareti, kısa çizgi ve 

konuşması çizgisi bu noktalama işaretlerinden bazılarıdır.                                         

Nokta:                                                                                             

1. Tamamlanmış cümlelerin sonuna konur.                                                           

Örnek: Ali bugün okula gelmedi.                                                                 

Sağlıklı bir hayat için spor yapalım.                                                                 

Minik kuş ağaca kondu.                                                                              

.                                                                                                             

2. Kısaltmaların sonuna konur.                                                                    

Örnek: Dr. Alper Gül     Yzb. Suat Işık        Prof. Dr. Emine Bahar Kurt                         

.                                                                                                              

3. Sıra bildiren sayıların sonuna konur.                                                          

Örnek: 1. Mahmut    2. Mahmut  3. Selim    4. Murat                                             

Ayşegül yarışmada 1. oldu                Padişah 2. Selim tahta çıktı.                             

.                                                                                                         

4. Tarihlerde; ay, gün ve yıl sayı ile yazıldığında sayıların arasına konur.               

Örnek: 29. 04. 1980       15. 07. 2016        31. 05.1982                                     

.                                                                                                        

5. Saat ve dakikayı ayırmak için kullanılır.                                                  

Örnek: Maç 19.45’de başlayacak.            Sabah 08.30’da tren kalkıyor.               

Zil 14.50’de çalacak.                            14.35’e randevu aldım.                          

.                                                                                                       

Önemli Not: Birden çok sözcükten meydana gelen kurum ve kuruluş isimlerinin 

kısaltmalarında nokta kullanılmaz.  TBMM, THK, TRT...                                                

Tarih yazılırken ay ismi yazı ile yazıldığında nokta kullanılmaz.                       

29 Nisan 1980        26 Haziran 2001                                                       


